
 
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ OV 9.12.2011 

 

 
Přítomni: Čermáková, Hartlová, Zoul 

 

Omluveni: Junek 

 

Hosté: Kačenová, Čermák, Lejskovi, Čimburovi, Trefášová, Švejda, 

Popelínští, Straková, Kryštofovi, Hodaňová, Kocur, Bartoš, Peřinovi 

 

Info: 

 

Na vlastní žádost odstoupil k 01.11.2011 z funkce člena  Aleš Knap. 

Jako nový člen nastoupí od 01.01.2012  Helena Kačenová. 

 

Bylo provedeno vykácení stromů na návsi dle plánu. Pro výsadbu 

jsme vybrali firmu Zahradník Zdeněk Skála, na základě nejvýhodnější 

nabídky. 

 

Proběhla akce „Mikuláš“. 

 

Prosíme město o možnost znovu ozdobení vánočního stromu, jelikož 

tento stav je neestetický. 

 

Jsou zprovozněny webové stránky Andělské Hory (zkušební provoz) 

www.andelskahorauchrastavy.cz 

 

http://www.andelskahorauchrastavy.cz/


Opětovně prosíme o opravení nebo vyměnění velkých kovových 

kontejnerů na tříděný odpad. 

 

Prosíme město, aby zajistilo celoroční svoz odpadů přímo od každého 

domu a pokud bude městem určeno sběrné místo pro domy, které jsou 

v lokalitě se špatnou dostupností, musí mít město svolení od majitele, 

že na toto místo bude popelnici sám dávat. 

 

Prosíme o možnost umístnění biologické nádoby na biologický odpad. 

 

Necháme vyrobit referenční lístky, které každý z občanů bude mít 

možnost vyplnit a vyjádřit se k „budoucnosti“ rybníčku. Lístky budou 

doručeny každému do schránky. 

 

Bude obeslán Krajský úřad odbor dopravy se žádostí o možnost 

zastavování vlaku v Andělské Hoře, který jede z Liberce v 16.35 

 

Zapsala: M. Hartlová 

 


